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Artur Maciej Żukowski
Radny Miasta Bielsk Podlaski

Przewodniczący Rady Miasta
Bielsk Podlaski

Dotyczy: Ciemnych ulic w Bielsku Podlaskim.

Treść interpelacji: Powodowany uwagami mieszkaców miasta, dotyczącymi braku pełnego oświetleniamiasta w godzinach nocnych, a w szczególności ul. Białowieskiej od Szpitala aż do Osiedla na ul.
Białowieskieji ul. Orlańskiej proszę o poprawienie tego stanu.

Uzasadnienie : Osiedle Białowieska nie ma oświetlenia od 31.12.2019r. Na ulicy Białowieskiej, odSzpitala aż do osiedla, jest w godzinach popołudniowych i nocnych nieoświetlony chodnik dla
pieszych. Przejście od skrzyżowania przy szpitalu aż do osiedla jest utrudnione ze względu na słabeoświetlenie chodnika, wręcz przechodnie odczuwają obawę o swoje bezpieczeństwo.Ponadto ul. Oriańska - nie posiada oświetlenia na całym swoim 400 metrowym odcinku. Do tegodochodzi brak chodnika i cały ten odcinek staje się niebezpieczny dla pieszych. Nadmieniam, iż
problem ulicy Orlańskiej poruszałem dwukrotnie, także w propozycjach do budżetu. Prosze więc ouwzględnienie i rozwiązanie tego problemu.
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W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną w dniu 3 stycznia 2020r. w sprawie braku
oświetlenia na części ul. Białowieskiej, Chmielnej, Batorego, Kleszczelowskiej i Pogodnej
uprzejmie informuję, że przyczyną takiego stanu rzeczy była awaria szafy sterowniczo-
pomiarowej nr 3-0029, która została już naprawiona w ramach gwarancji.

Ponadto wyjaśniam, że w celu oświetlenia chodnika na ul Białowieskiej konieczne jest
wybudowanie odrębnej sieci oświetleniowej. Możliwość jej zaprojektowania i wykonania
będzie przedmiotem dyskusji podczas konstrukcji budżetów na lata przyszłe.

W sprawie oświetlenia ul. Orlańskiej informuję, że takie zadanie w budżecie miasta na
2020 rok nie występuje. Rozważenie możliwości jego wykonania pod kątem opracowania
dokumentacji technicznej, będzie dokonane w trzecim kwartale br. po rozstrzygnięciu
przetargów na zadania inwestycyjne ujęte w budżecie i oszacowaniu ewentualnych
oszczędności możliwych do przeznaczenia na przedmiotowy cel.
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Do wiadomości Przewodniczący Rady Miasta Bielsk Podlaski.
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